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Protokół nr 59/2023 
 

z LIX sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odbytej w dniu 25 stycznia 2023 
roku o godz. 14:00 w sali narad (niski parter) Urzędu Miasta w Gorzowie Wielkopolskim 
przy ul.Sikorskiego 4, zakończonej o godz. 15:11 tego samego dnia. 

 
Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień.  
 
Na ogólną liczbę 25 radnych w posiedzeniu wzięło udział 24 – zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Nieobecni radni: 
1. Robert Anacki 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta i zaproszeni goście, zgodnie z listą 
obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
4. Informacja o stanie realizacji inwestycji miejskich w IV kwartale 2022 roku. 
5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Gorzowie 

Wielkopolskim w 2022 roku. 
6. Druk nr 1113 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
7. Druk nr 1114 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
8. Druk nr 1115 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2023-2048. 
9. Druk nr 1098 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia prowadzonych w formie 
dziennego domu pobytu. 

10. Druk nr 1099 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia programu 
osłonowego w zakresie zapewnienia posiłku dzieciom z terenu miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2019 - 2023. 

11. Druk nr 1100 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach programu „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

12. Druk nr 1101 – podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 
pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 
młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

13. Druk nr 1102 – podjęcie uchwały w sprawie stopniowej likwidacji Szkoły Podstawowej nr  
7 w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 3, przy ul. Estkowskiego 3 w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

14. Druk nr 1112 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Gorzów Wlkp. 
udostępnionych dla operatorów i przewoźników, warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych. 

15. Druk nr 1103 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego w rejonie ulic: Węgierskiej i Czeskiej. 
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16. Druk nr 1104 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego w rejonie ulic: Rumiankowej i Tymiankowej. 

17. Druk nr 1105 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego w rejonie ulic: Kobylogórskiej i Ziemiańskiej. 

18. Druk nr 1106 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego u zbiegu ulic: Wylotowej i Strażackiej. 

19. Druk nr 1107 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego na południe od ulicy Krzysztofa Kamila Baczyńskiego. 

20. Druk nr 1108 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
21. Druk nr 1109 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
22. Druk nr 1110 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Melisowa ulicy w Gorzowie 

Wielkopolskim. 
23. Druk nr 1111 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 
24. Druk nr 1097 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
25. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego za 2022 rok. 
26. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
27. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
28. Sprawy różne. 
29. Zakończenie obrad. 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski, 
który po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i podejmowania 
prawomocnych uchwał.  
 
Ad.2 Przedstawienie porządku obrad. 
 
Jan Kaczanowski – Panie i Panowie Radni otrzymali porządek obrad wraz z zaproszeniem. 
Pragnę poinformować, że Prezydent Miasta zwrócił się z wnioskiem o poszerzenie porządku 
obrad o projekt uchwały na druku nr 1116 w sprawie przyjęcia programu osłonowego Korpus 
Wsparcia Seniorów – wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu oraz o projekt uchwały na 
druku nr 1117 w sprawie wydzielenia lokali pod wynajem na czas trwania stosunku pracy – 
wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Czy są pytania lub uwagi do porządku obrad? 
Nie widzę. W związku z tym, przystępujemy do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
poszerzenie porządku obrad o druk nr 1116.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, 
Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław 
Wróblewski  
NIEOBECNI (6) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz  
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Głosowano w sprawie: 
poszerzenie porządku obrad o druk nr 1117.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, 
Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław 
Wróblewski  
NIEOBECNI (6) 
Robert Anacki, Patryk Broszko, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz  
 
Jan Kaczanowski – proponuję w punkcie 12 rozpatrzyć projekt uchwały na druku nr 1116  
w sprawie przyjęcia programu osłonowego Korpus Wsparcia Seniorów, a w punkcie 13 projekt 
uchwały na druku nr 1117 w sprawie wydzielenia lokali pod wynajem na czas trwania stosunku 
pracy. Pozostałe punkty porządku obrad zmienią kolejność. Przechodzimy do głosowania nad 
zatwierdzeniem całości porządku obrad wraz ze zmianami. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad ze zmianami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, 
Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, 
Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Robert Surowiec, 
Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław 
Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Patryk Broszko  
NIEOBECNI (5) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Ad.3 Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
 
Jan Kaczanowski – czy w tym punkcie porządku obrad ktoś z Państwa chciał zabrać głos? Nie 
widzę zgłaszających się, zamykam punkt trzeci porządku obrad. 
 
Ad.4 Informacja o stanie realizacji inwestycji miejskich w IV kwartale 2022 roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że informacja o stanie realizacji inwestycji miejskich w IV 
kwartale 2022 roku została radnym dostarczona i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Radosław Wróblewski – chciałbym zapytać o termin oddania do użytku budynku Szkoły 
Podstawowej nr 1. Czy faktycznie pierwszy września tego roku kalendarzowego jest terminem 
realnym? Chciałbym się też zapytać o Centrum Edukacji Zawodowej i Biznesu przy ulicy 
Warszawskiej. Chodzi o tę część budynku, która miała być wyłączona z projektu od ulicy 
Szpitalnej, ale interesuje mnie, czy miasto już posiada ekspertyzę co do technicznych 
możliwości wykorzystania tego budynku? Chciałbym zapytać również o „Przemysłówkę” - jak 
wygląda kwestia postępu prac? Co prawda mamy napisane, ale chciałbym mieć to 
potwierdzone i czy przy inwestycji w „Przemysłówce” wystąpiły jakieś inne nowe okoliczności, 
które mogą opóźnić oddanie obiektu do użytku? 
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Piotr Wilczewski – mam pytanie odnośnie Drogi Krajowej nr 22, bo zgodnie z dokumentem, 
który Prezydent przygotował dla nas, to otwarcie mamy w przyszłym tygodniu – 3 lutego. Czy 
to jest prawdziwa informacja, czy kolejny raz mamy jakieś opóźnienia? Miało być otwarte 
w listopadzie, teraz mamy przesunięcie i ponoć za tydzień otwieramy, więc kiedy jest 
rzeczywiście ta data otwarcia DK 22? Proszę żeby uszczegółowić tą informację. Drugie moje 
pytanie dotyczy rowu na ulicy Warszawskiej, gdyż dokumentacja projektowa miała być gotowa 
do  20.12.2020 r., tam był czas realizacji, chyba dwa lata, żeby przygotować tą dokumentacje 
za 50 tys. zł. Czy ona już została wykonana czy nie, bo w nieruchomości zlokalizowanej na 
ulicy Słabońskiego ciągle zapada się skarpa i kolejne pytanie czy ubezpieczyciel zgłosił się już 
do Prezydenta żeby w razie czego pokryć te szkody? Kolejne pytanie dotyczy „Przemysłówki”, 
radny Wróblewski też o to pytał. Czy miasto nie musiało mieć opinii strażaka w momencie 
przebudowy budynku, rozpoczęcia remontu? Czy to nie musiało być zgłoszone i czy w opinii 
strażaka powinno być ujęte jak ma wyglądać system przeciwpożarowy? Czy takie coś musiało 
być? Pytam jako laik.  
Jerzy Sobolewski – chciałem spytać, jak to jest z inwestycją na deptaku na ulicy Hawelańskiej, 
bo coś jest nie tak, bo trzeci raz przetarg jest odwoływany. Firma niby wygrywa, ale ktoś nie 
spełnia jakiś wymogów. Proszę o wyjaśnienie dlaczego znowu nie będzie remontu w centrum 
Gorzowa, to jedna z najważniejszych inwestycji. Od dłuższego czasu mamy przygotowane w 
budżecie na to pieniądze i wydaje się, że źle ktoś przygotowuje przetargi, że taka sytuacja 
zaistniała. 
Jacek Szymankiewicz – Zastępca Prezydenta Miasta – jeśli chodzi o pytania radnego 
Wróblewskiego – termin dla SP 1 to jest 31 maj tego roku, więc nie przewidujemy zagrożenia, 
że dzieci nie pójdą we wrześniu. Oczywiście tam trzeba będzie jeszcze posprzątać, wyposażyć 
te klasy, natomiast na dzisiaj ten termin to 31 maja tego roku. Jeśli chodzi o CEZiB i budynek 
B. Na poprzedniej sesji mówiłem, że zarówno taka ekspertyza konstrukcyjna jak i projekt mają 
być przygotowane do końca kwietnia i ten termin podtrzymuję, zarówno ekspertyzę 
konstrukcyjną, jak i projekt wzmocnień konstrukcji wykonuje Profesor. Mówiliśmy już o tym 
wcześniej, już na poprzedniej sesji, tu się nic nie zmieniło. Jeśli chodzi o „Przemysłówkę” 
o postęp prac, rozumiem, że to jest szerszy kontekst i „Przemysłówka” i MCK czyli obie te 
inwestycje, zresztą o to też pyta radny Wilczewski. Prace są w tej chwili wykonywane przy 
klubokawiarni. Odkryto tam pierwotne fundamenty miasta – pierwotne położenie miasta, w tej 
chwili prace są wstrzymane przez archeologa, natomiast jak tylko archeolog zabezpieczy, 
zinwentaryzuje te ślady przeszłości, to prace oczywiście ruszą dalej. W kontekście również 
„Przemysłówki” radny Wilczewski pytał o opinię strażaka. Jak najbardziej dokumentacja była 
uzgodniona przez strażaka, natomiast potem w wyniku dofinansowania wydzieliliśmy osobno 
inwestycję wyłącznie dla MCK-u i osobno dla „Przemysłówki”, mieliśmy wtedy opinię, że 
można wydzielić dwie strefy pożarowe, w tej chwili z uwagi na te błędy konstrukcyjne, o których 
z resztą Państwo wiecie była zlecona poprawiona dokumentacja i to jest jedna strefa 
pożarowa. Nie możemy tego w tej chwili podzielić, także faktycznie pierwotnie w dokumentacji 
było to zaopiniowane przez strażaka, w tej chwili mamy odmienną opinię, jest to jedna strefa 
pożarowa. Jeśli chodzi o DK 22, w informacji Państwo macie faktycznie datę 03.02, bo to 
wynikało z podpisanych aneksów, przy czym zaznaczam, że ta informacja to jest stan na IV 
kwartał poprzedniego roku czyli do 31 grudnia. Wiemy, że ten termin zostanie przedłużony, 
dlatego, że zleciliśmy kilka innych prac dodatkowych związanych z tą inwestycją m. in. 
przebudowę ul. Silwanowskiej na odcinku do przedszkola, montaż zapór energochłonnych, 
w związku z tym ten termin na pewno będzie przedłużony, nie mamy jeszcze aneksu. Jeśli 
chodzi o ul. Hawelańską, to nie wiem co powiedzieć, że jest to klątwa czarownic, akurat i ul. 
Wełniany Rynek i Hawelańska miały być przebudowywane do „Studni czarownic”, mamy tę 
klątwę. Wbrew temu co radny Sobolewski tutaj sygnalizuje właśnie przetargi były dobrze 
przygotowane i w wyniku tego, że w dokumentacji żądaliśmy gwarancji ubezpieczeniowej 
należytego wykonania i tej gwarancji nie był nam w stanie przedłożyć wykonawca, nie 
mogliśmy z nim podpisać umowy i musiał zrezygnować, trzecia oferta przekraczała znacznie 
budżet, powtórzymy ten przetarg, mamy odzew z rynku, że jest zainteresowanie. Faktem jest, 
że to nie jest prosta inwestycja, bo to jest centrum miasta, dość bogata architektonicznie, taka 
atrakcyjna przestrzeń, ekskluzywna, natomiast spodziewamy się dobrych ofert z rynku. 
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Iwona Olek – Zastępca Prezydenta Miasta – dokumentacja dotycząca rowu przy 
ul.Warszawskiej została wykonana, odebrana, obecnie uzgadniana jest przez organy, które 
wydają decyzję. Planujemy ogłoszenie przetargu na wybór wykonawcy w pierwszym kwartale 
tego roku, mamy zabezpieczone w budżecie miasta 2,5 mln zł na ten cel. 
Piotr Wilczewski – jeszcze jedna uwaga, bo na ostatniej sesji tzn. listopadowej gdzie 
omawialiśmy realizację inwestycji i ich stan na II kwartał, tam zgłaszaliśmy uwagę jako klub, 
żeby dodać również do tego sprawozdania realizację budowy hali sportowej przez Słowiankę, 
żeby taka informacja była zawarta i prosilibyśmy, żeby uzupełnić takie informacje.  
Jan Kaczanowski – mogę potwierdzić, z tego co pamięć mnie nie myli, rzeczywiście była taka 
prośba, czy też sugestia. Nie widzę więcej zgłaszających się, proponuję zapis, że Rada Miasta 
przyjęła informację o stanie realizacji inwestycji miejskich w IV kwartale 2022 roku, do 
wiadomości. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.5 Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Gorzowie 

Wielkopolskim w 2022 roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku w Gorzowie Wielkopolskim w 2022 roku, zostało radnym dostarczone i stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. Pragnę poinformować, że sprawozdanie przyjęła do wiadomości 
Komisja Spraw Społecznych. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji w tym punkcie 
porządku obrad, proponuję zapis, że Rada Miasta również sprawozdanie z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku w Gorzowie Wielkopolskim w 2022 roku przyjęła do wiadomości. 
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.6 Druk nr 1113 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1113 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (5) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad.7 Druk nr 1114B - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 
rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów oraz Komisję 
Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1114B - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (5) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad.8 Druk nr 1115A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2023-2048. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z objaśnieniami ujętymi  
z załączniku nr 3 do uchwały, które stanowią uzasadnienie podjęcia zmian, został radnym 
dostarczony. Ponadto poinformował, że projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1115A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2023-2048.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2023-2048, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad.9 Druk nr 1098 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia prowadzonych w 
formie dziennego domu pobytu. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 12 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1098 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia prowadzonych w formie dziennego 
domu pobytu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia prowadzonych w formie dziennego domu pobytu, 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad.10 Druk nr 1099 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 

programu osłonowego w zakresie zapewnienia posiłku dzieciom z terenu miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2019 - 2023. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1099 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia programu 
osłonowego w zakresie zapewnienia posiłku dzieciom z terenu miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2019 - 2023.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia programu osłonowego  
w zakresie zapewnienia posiłku dzieciom z terenu miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 
2019 - 2023, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad.11 Druk nr 1100 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach 
programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 16 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1100 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach programu „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2019 – 2023.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach programu „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2019 – 2023, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad.12 Druk nr 1116 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

Korpus Wsparcia Seniorów na 2023 rok. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 18 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1116 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Korpus Wsparcia 
Seniorów na 2023 rok.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie przyjęcia programu osłonowego Korpus Wsparcia Seniorów na 
2023 rok, stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Ad.13 Druk nr 1117 – podjęcie uchwały w sprawie wydzielenia lokali pod wynajem na 
czas trwania stosunku pracy. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1117 – podjęcie uchwały w sprawie wydzielenia lokali pod wynajem na czas trwania 
stosunku pracy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie wydzielenia lokali pod wynajem na czas trwania stosunku pracy, 
stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ad.14 Druk nr 1101 – podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 
przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 22 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1101 – podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 
uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów 
oraz rodziców.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej 
przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Ad.15 Druk nr 1102 – podjęcie uchwały w sprawie stopniowej likwidacji Szkoły 
Podstawowej nr 7 w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 3, przy 
ul.Estkowskiego 3 w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Ponadto projekt został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1102 – podjęcie uchwały w sprawie stopniowej likwidacji Szkoły Podstawowej nr 7  
w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 3, przy ul. Estkowskiego 3 w Gorzowie Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Robert 
Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, 
Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Rafalski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie stopniowej likwidacji Szkoły Podstawowej nr 7 w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących nr 3, przy ul. Estkowskiego 3 w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi 
załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Ad.16 Druk nr 1112 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Miasto Gorzów Wlkp. udostępnionych dla operatorów i przewoźników, warunków 
i zasad korzystania z tych przystanków oraz ustalenia stawek opłat za 
korzystanie z przystanków komunikacyjnych. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 26 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1112 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Gorzów Wlkp. 
udostępnionych dla operatorów i przewoźników, warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
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Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Gorzów Wlkp. udostępnionych dla 
operatorów i przewoźników, warunków i zasad korzystania z tych przystanków oraz ustalenia 
stawek opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, stanowi załącznik nr 27 do 
protokołu. 
 
Ad.17 Druk nr 1103 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla 
obszaru położonego w rejonie ulic: Węgierskiej i Czeskiej. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 28 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1103 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulic: 
Węgierskiej i Czeskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Marcin Kurczyna, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulic: 
Węgierskiej i Czeskiej, stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Ad.18 Druk nr 1104 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla 
obszaru położonego w rejonie ulic: Rumiankowej i Tymiankowej. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 30 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1104 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulic: 
Rumiankowej i Tymiankowej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
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Serpina, Jerzy Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (3) 
Robert Anacki, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulic: 
Rumiankowej i Tymiankowej, stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Ad.19 Druk nr 1105 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla 
obszaru położonego w rejonie ulic: Kobylogórskiej i Ziemiańskiej. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 32 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1105 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulic: 
Kobylogórskiej i Ziemiańskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, 
Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (3) 
Robert Anacki, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz  
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulic: 
Kobylogórskiej i Ziemiańskiej, stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
Ad.20 Druk nr 1106 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla 
obszaru położonego u zbiegu ulic: Wylotowej i Strażackiej. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 34 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1106 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego u zbiegu ulic: 
Wylotowej i Strażackiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
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Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Sterżeń  
NIEOBECNI (2) 
Robert Anacki, Maria Surmacz 
 
Podjęta uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego u zbiegu ulic: 
Wylotowej i Strażackiej, stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
 
Ad.21 Druk nr 1107 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru położonego na południe od ulicy Krzysztofa Kamila 
Baczyńskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 36 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1107 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego 
na południe od ulicy Krzysztofa Kamila Baczyńskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Maria Surmacz  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego 
na południe od ulicy Krzysztofa Kamila Baczyńskiego, stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
 
Ad.22 Druk nr 1108 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 38 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję 
Budżetu i Finansów. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1108 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, stanowi załącznik  
nr 39 do protokołu. 
 
Ad.23 Druk nr 1109 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 40 do protokołu. Ponadto projekt został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu  
i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1109 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, stanowi załącznik  
nr 41 do protokołu. 
 
Ad.24 Druk nr 1110 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Melisowa ulicy  

w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 42 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1110 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Melisowa ulicy w Gorzowie 
Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jerzy Synowiec  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie nadania nazwy Melisowa ulicy w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi 
załącznik nr 43 do protokołu. 
 
Ad.25 Druk nr 1111 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali wraz  
z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 44 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1111 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie ustanowienia pomników przyrody, stanowi załącznik nr 45 do 
protokołu. 
 
 
Ad.26 Druk nr 1097 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji wszyscy radni otrzymali. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1097 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Maria Surmacz  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie rozstrzygnięcia skargi, stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 
 
Ad.27 Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego za 

2022 rok. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdania z działalności komisji Rady Miasta za 
2022 rok wszyscy radni otrzymali i stanowią załącznik nr 47 do protokołu. W związku z brakiem 
chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad proponuję zapis, że Rada Miasta przyjęła 
sprawozdania z działalności komisji Rady Miasta za 2022 rok do wiadomości.  
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.28 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 48 do protokołu. W związku  
z brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad proponuję zapis, że Rada 
Miasta przyjęła sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego do 
wiadomości.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.29 Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – pyta, czy radni mają uwagi lub pytania do protokołu z LVIII sesji Rady 
Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Ad.30 Sprawy różne. 
 
Radosław Wróblewski – mamy nowy rok kalendarzowy 2023, nie ma wśród nas w dalszym 
ciągu jednego z naszych kolegów radnych – Roberta Anackiego. Chciałbym zapytać 
Przewodniczącego Rady Miasta i także to pytanie adresuję do szefa Klubu Prawa 
i Sprawiedliwości – Tomasza Rafalskiego, z którego to komitetu startował pan Anacki, czy 
Państwo macie jakąś wiedzę co się dzieje z radnym? Otrzymujemy liczne głosy i być może też 
do Państwa trafiają takie pytania od mieszkańców co się dzieje z radnym, jak jego wygląda 
sytuacja? Może Przewodniczący bardziej by mógł zainteresować się tematem, wystosować 
jakieś zapytanie do radnego, bo rzeczywiście sytuacja jest taka dziwna. Jest nas 25, a tak 
naprawdę 24. 
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Tomasz Rafalski – zgłosiłem się nie dlatego, że wiedziałem, że zostanę wywołany, a zupełnie 
z innym tematem, ale najpierw odpowiem na to pytanie. Wiem, że akurat radny Wróblewski 
jest uważnym radnym, który wie, jak wyglądają głosowania i to co się dzieje w Radzie Miasta, 
ale radny Anacki nie jest już dawno członkiem Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości i rzecz 
wszelako wiadoma ogólnie jest taka, że nikt nie ma za bardzo z nim kontaktu, również my, nad 
czym ubolewam. Trzeba powiedzieć, że jednak szkoda, bo to jeden radny mniej, ale nie mam 
wiedzy na ten temat. Chciałem poruszyć jeszcze dwie rzeczy. Zgłosili się do nas mieszkańcy 
okolic ulicy Dąbroszyńskiej, gdzie miasto planuje w obrębie numer 8, to są lasy Miasta 
Gorzowa, wyciąć całkiem spory kawałek zieleni, czyli naszych miejskich lasów i wybudować 
tam domki jednorodzinne. Sam pomysł wycinania w tych współczesnych czasach tak gęstej 
starej zieleni, nie jest zbytnio udany, zwłaszcza jeśli mówimy o budownictwie jednorodzinnym, 
gdzie skorzysta z tego naprawdę garstka szczęśliwców. Mówimy tutaj o działkach 194/6, 3/229 
i 3/228. Czy naprawdę nie mamy w Gorzowie terenów, które moglibyśmy przeznaczać pod 
budownictwo jednorodzinne, a nie musielibyśmy wycinać drzew, zieleni, która jest, już 
abstrahując od ochrony klimatu, potrzebna samym mieszkańcom do życia? Obniża się bardzo 
mocno standard ich obecnych warunków i również oczywiście wartość ich nieruchomości, ale 
powiedzmy różne rzeczy mają na to wpływ, ale teraz my mamy na to wpływ. Wiem, że Gorzów 
akurat jest pod tym względem dosyć dobrze usytuowanym miastem, mamy się gdzie rozwijać, 
naprawdę nie musimy wycinać lasów, kawałków lasów, parków, po to, żeby budować domki 
jednorodzinne. Kolejna sprawa to temat, który został poruszony trochę bardziej medialnie, 
aczkolwiek powinniśmy o nim rozmawiać również na sesji, a dotyczy mandatów za 
niezapłacone kary MZK, za tzw. przejazdy na gapę, które sięgają blisko 7 mln zł. Doszła mnie 
taka niepokojąca informacja, że Miasto nie skorzysta z usług firmy windykacyjnej, która chciała 
za to wykonanie chyba 20%, ale w zasadzie Miasto również nie wie co z tym tematem dalej 
zrobić i pytam się czy będziemy to umarzać, czy będziemy próbować w jakiś sposób odzyskać 
te pieniądze, bo każdy milion jest ważny, tutaj nie raz padły takie słowa na tej sesji, nie mówiąc 
już o samym fakcie tego, że jak się mają czuć uczciwi ludzie, którzy płacą za te bilety za 
każdym razem, kupują przejazdówki, itd. Nie dość że Gorzów jest na pierwszym miejscu jeżeli 
chodzi o gapowiczów w Polsce, bo to jest 8% wszystkich przejazdów, to jeszcze w taki sposób 
postępując nie wpływamy na poprawę naszej pozycji w rankingu, bo uważam, że pierwsze 
miejsce to akurat nie jest chlubne miejsce w tym rankingu, więc chciałbym wiedzieć, bo być 
może są jakieś pomysły, o których my radni nie wiemy, być może chcecie coś zrobić, co do 
mnie nie dotarło, bo generalnie w mediach nic nowego się nie pojawiło na ten temat. 
Jerzy Sobolewski – chciałem zaprosić Państwa na turniej piłkarski, który odbędzie się w sobotę 
o godz. 10 w hali OSiR-u. Jest to turniej z okazji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 
Wystąpi tam m. in. drużyna radnych i przyjaciół, kapitanem jest Marcin Kurczyna, także 
zapraszam bardzo serdecznie Państwa do uczestniczenia w tym turnieju. 
Jacek Szymankiewicz – odpowiadając na wątpliwości radnego Rafalskiego wyjaśniam, że 
działki w sąsiedztwie ulicy Dąbroszyńskiej nie są szykowane w tej chwili do sprzedaży, z tego 
co pamiętam, w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta, 
takie bezpośrednie otoczenie zabudowy przy ulicy Dąbroszyńskiej jest przeznaczone pod 
funkcje mieszkaniowe. Na najbliższej sesji lutowej planujemy objęcie tego terenu miejscowym 
planem zagospodarowania przestrzennego i wtedy pokażemy te granice, które faktycznie są 
przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe i te, które są terenami lasu. Żadne tereny 
lasów nie będą wycinane, żadne tereny lasów nie będą niszczone. Jak najbardziej uważamy, 
że to jest część takiego zielonego płuca i one powinny być zachowane. Natomiast to co jest 
w studium, zresztą to na co się wszyscy zgodziliśmy, co do rozwoju terenów, co może być 
dobrze skomunikowane, co może być wykorzystane pod zabudowę jak najbardziej będzie 
przeznaczone pod taka zabudowę i przygotujemy Państwu taki materiał, żeby pokazać 
wszystko jeśli chodzi o analizę, ale nikt tam nie przystępuje do wycinania żadnych lasów, to 
prostuję od razu. 
Iwona Olek – w kontekście kontroli biletów, czy kar dotyczących przejazdów bez ważnego 
biletu chciałabym tutaj odnieść się do pytań, które w swojej wypowiedzi zawarł radny Rafalski. 
Faktycznie w ostatnim czasie, w przestrzeni publicznej pojawiło się sporo informacji na ten 
temat, ale chyba pewien taki szum komunikacyjny nastąpił ponieważ jeśli chodzi o kary, miasto 
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konsekwentnie realizuje egzekucję i windykację tych kar. Informacje, które pojawiły się  
w mediach były zaczerpnięte z odpowiedzi na informację publiczną, o którą wystąpiła właśnie 
firma windykacyjna, która miała pomysł odkupienia części, bo nigdy nie było mowy  
o odkupieniu wszystkich długów, tylko części tych nieściągalnych, czy trudno ściągalnych, 
których Miasto podjęło już próby odzyskania i jest to utrudnione, natomiast miasto podejmuje 
cały czas kwestię egzekucji i ściągalności mandatów. Mowa była o ewentualnym odkupieniu 
długów z lat 2011-2015, tych które ulegają tutaj już brakowi możliwości ich ściągnięcia. 
Natomiast wygląda to w ten sposób, że taka firma, naprawdę za symboliczną kwotę chyba  
3 zł za taki tytuł egzekucyjny, występuje właśnie do samorządu i stosując różne metody 
próbuje odzyskać te długi. Miasto nie zdecydowało się na tę formę egzekwowania, nadal 
realizujemy przy współpracy z prawnikami te wszystkie mechanizmy i instrumenty, które mamy 
do dyspozycji, natomiast mając na względzie to, że faktycznie ostatnie badania marketingowe 
w zeszłym roku pokazały, że tych mandatów i tych przejazdów na gapę jest sporo, podjęliśmy 
też działania mające na celu poprawę tej sytuacji. Zamierzamy w tym roku wyłonić wykonawcę 
usługi doprecyzowując i zaostrzając też te warunki przetargowe tak, żeby poprawić 
efektywność i windykację, cały ten proces ściągalności długów, także jesteśmy na etapie przed 
zmianą firmy, która obsługiwać będzie kontrolę w pojazdach komunikacji publicznej  
i windykację tych należności.  
Tomasz Rafalski – dziękuję Prezydencie, że uspokoił mnie Pan w sprawie tych działek,  
o których mówiłem. Widocznie informacja, która do mnie dotarła nie była do końca precyzyjna, 
ale dobrze, że mimo wszystko porozmawialiśmy, bo rozumiem, że za miesiąc będziemy mieli 
jeszcze większą wiedzę na ten temat. To tyle w tym temacie, a w tym drugim temacie, pani 
Prezydent wiem, że teraz może nie będzie miała Pani tych danych, ale jaka jest skuteczność 
ściągalności jeżeli chodzi o te kary za bilety i ile jest tych pieniędzy, których prawie, że już się 
nie da, tak jak Pani powiedziała, odzyskać, czyli ile pieniędzy przepadło z tych kar, które nie 
zostały zapłacone, ściągnięte. Nie mówię, że proszę odpowiedzieć mi na to pytanie teraz, bo 
być może to trzeba sięgnąć głębiej do wiedzy, ale jeżeli bym mógł prosić, to na następny raz 
gdyby przygotować taką informację, będę wdzięczny. 
Jerzy Synowiec – króciutko chciałem nawiązać do głosu radnego Wróblewskiego w sprawie 
nieobecnego radnego. Mogę prosić Pana Przewodniczącego, żeby Pan Przewodniczący 
może napisał pismo w tej sprawie do takiego programu telewizyjnego „Ktokolwiek widział, 
ktokolwiek wie” i będziemy mieli sprawę załatwioną, bo to może generalnie jest problem 
śmieszny, ale on ma też kontekst wcale nie śmieszny, bo to jest kontekst finansowy i to wcale 
nie drobny. To jest jedna rzecz, ale też jest i druga kwestia, chciałbym powiedzieć w ten 
sposób, że jestem zachwycony aktywnością Miasta na polu nasadzeń nowych drzew 
w centrum miasta zwłaszcza w tych miejscach, w których kiedyś drzewa były, a przez wiele lat 
ostatnich ich nie było. Widzę, że to się cały czas zmienia na lepsze i biję brawo władzom miasta 
i apeluję, idźmy dalej tą drogą. 
Iwona Olek – oczywiście nie czekając na kolejną sesję, przygotujemy takie szczegółowe 
informacje, o które prosił radny Rafalski. Bardzo dziękuję za te słowa uznania dotyczące 
działania Miasta w kierunku zazieleniania Gorzowa, to jest duża zasługa wielu z Państwa, 
także wspólnymi siłami i też inspirowani głosami mieszkańców będziemy dalej iść w tę stronę. 
Jerzy Sobolewski – na ostatniej sesji dowiedzieliśmy się, że czterystu mieszkańców Gorzowa 
wystąpiło o węgiel, a dostało tylko 100. Czy mógłbym dostać informację czy ta sytuacja na 
dzień dzisiejszy jest lepsza mimo, że zima jest taka sobie i całe szczęście, bo gorzowianie by 
marzli, czy w tym zakresie poprawiła się jakoś sytuacja i czy mieszkańcy ten węgiel w 
Gorzowie otrzymali?  
Grzegorz Rojek – Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego – jeżeli 
chodzi o preferencyjną sprzedaż węgla realizowaną przez Miasto Gorzów Wielkopolski dla 
mieszkańców, pragnę poinformować, że w roku 2022 ze złożonych 445 wniosków, 
zrealizowane zostało 167. Łączna ilość sprzedanego węgla w 2022 roku wyniosła 221 ton. 
Pod koniec ubiegłego roku transporty, które były wcześniej awizowane zaczęły dojeżdżać do 
miasta i praktycznie z zapasem węgla weszliśmy w nowy rok. Mieszkańcy złożyli kolejne 
wnioski i ten węgiel, który przysługiwał im do 31 grudnia, nie przepadł, we wniosku mogli 
w kolejnym okresie tym od 1 stycznia do 30 kwietnia wystąpić o trzy tony węgla, czyli 
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zsumować ilość węgla niewykorzystanego z węglem, który przysługiwał w następnym okresie. 
Jeżeli chodzi o informację w zakresie ile zostało złożonych wniosków, to na chwilę obecną 
zostały złożone 254 wnioski przez gospodarstwa domowe od 1 stycznia, a węgiel sprzedano 
już dla 135 gospodarstw, czyli osoby, które z tamtego roku tego węgla nie mogły kupić w 
pierwszej kolejności były obsługiwane przez pracowników Urzędu, żeby ten węgiel mogły 
uzyskać. Do dzisiaj sprzedaliśmy łącznie już 287 ton węgla. Ilość węgla, którą mamy 
zaawizowaną i którą tutaj dostaliśmy to jest 293 tony. Zamówienia kolejne idą na kolejne 125 
ton. Pragnę poinformować, że sprzedaż realizujemy już w miarę na bieżąco, z tego względu, 
że ludzie nawet pomimo, że złożyli wniosek nie decydują się na przyjście i jego kupienie,  
a wręcz mówią, że może zdecydują się za miesiąc, także ci chętni, którzy chcą ten węgiel 
dostać praktycznie na chwilę obecną myślę, że z tygodniowym góra opóźnieniem tą sprzedaż 
realizujemy. Także staraliśmy się nadrobić zaległości, które wynikały nie z naszej winy, z roku 
ubiegłego, żeby to zrealizować już na początku tego roku. Cena jest 1890 zł, w to nie jest 
wliczony transport.  
Jan Kaczanowski – w związku z pytaniami jakie padły tak ze strony radnego Wróblewskiego  
i ze strony radnego Synowca w kontekście radnego Anackiego, tak na marginesie wspomnę, 
że ja osobiście ten aspekt już tłumaczyłem a więc jakie kompetencje w tym względzie mają 
radni i Rada Miasta, ale w tym przypadku prosiłbym o odpowiedź Mecenasa Sassa. 
Dariusz Sass – Radca Prawny – pragnę przypomnieć, że mandat radnego jest mandatem 
wolnym, czyli radny wykonuje swój mandat wedle własnego uznania, podejmuje samodzielnie 
decyzje, za które odpowiada przed wyborcami raz na 4 lub 5 lat, w związku z tym Pana 
Anackiego będą oceniać wyborcy. Z doświadczenia zawodowego pamiętam, jak niektóre Rady 
Miasta próbowały wprowadzić takie zasady etyki radnych i próbowały później te etyki wdrażać, 
przestrzegać. To wszystko jest uchylane przez nadzór wojewody, dlatego, że nie można takich 
rzeczy robić. Radnego ocenią wyborcy i tylko wyborcy mogą w tej sprawie jakby podjąć 
decyzję właściwą. Przewodniczący takich kompetencji nie ma i nie może Pana Anackiego czy 
to strofować czy też mobbingować, czy też wydawać mu jakieś polecenia, że ma się pojawić 
na sesji. 
Jan Kaczanowski – i nawet się cieszę z tego, że takich kompetencji nie mam, a już o mobbingu 
to w ogóle nie wspomnę bo się kompletnie do tego nie nadaję. 
Jerzy Synowiec – jak samochód krzywo parkuje, to można nalepić „karnego łosia”, nie mówiąc 
już o innych nalepkach. 
Jan Kaczanowski – Jurku, można i tak, ale nie myślałem, że mecenasowi będę tłumaczył 
sprawy tak oczywiste. Również jestem zaniepokojony tak jak Państwo, też chciałbym wiedzieć 
co z Panem Anackim obecnie się dzieje, ale żadnych Rada w tym przypadku kompetencji nie 
ma, chyba, że sam zainteresowany zrezygnuje z mandatu radnego, wówczas sprawa będzie 
jasna. Mogę skierować jedynie prośbę do Pana Anackiego, niech rozważy różne formy 
podjęcia decyzji, ewentualnie niech się z nami, ze swoimi znajomymi, koleżankami, kolegami 
skontaktuje, bo wyrażamy w ten sposób, również za pośrednictwem mediów, swoje 
zaniepokojenie, co z Panem Anackim się dzieje i tylko tyle możemy w tym względzie zrobić. 
Robert Surowiec – mecenas mówił, że nic nie możemy zrobić jeżeli chodzi o radnego, który 
nie przychodzi na sesje, poza wyrażeniem oburzenia, ale myślę, że najbardziej oburzające 
w tym wszystkim jest to, że wyborcy, mieszkańcy temu radnemu płacą i to całkiem nieźle, bo 
on otrzymuje całkiem sowitą dietę mimo, że nie przychodzi od wielu miesięcy na sesję i być 
może powinniśmy rozważyć, przynajmniej w tym zakresie, pewną zmianę, która to ograniczy. 
Rozumiem, że są różne sytuacje i radny może nie przyjść i wtedy otrzymuje nieco niższą dietą, 
natomiast jeśli ktoś notorycznie nie przychodzi, to być może nie powinien dostawać jej w ogóle, 
bo to jest absolutnie niepoważne. Radny od wielu miesięcy nie przychodzi, dostaje kilka tysięcy 
złotych z podatków naszych mieszkańców. To, że się nie angażuje, to jest oburzające, a to, 
że za to otrzymuje pieniądze to to jest karygodne. 
Jan Kaczanowski – ja osobiście listy płac nie podpisuję, ale zaraz będzie odpowiedź, bo to 
może być zatrważające dla niektórych osób. 
Piotr Wilczewski – chciałbym nawiązać do słów Roberta Surowca, że rzeczywiście co kadencję 
jest jakiś jeden radny, który nie przychodzi w ogóle na sesję i naprawdę chyba wypadałoby 
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zmienić już ten regulamin wynagrodzeń, żeby w momencie jak ktoś nie przychodzi nie 
otrzymywał pełnej kwoty, czy tam pomniejszonej o kilka procent. 
Jan Kaczanowski – poddaję pod rozwagę, bo wyrażamy wszyscy swoje określone 
zaniepokojenie, ale nie ulega wątpliwości, że każdy z nas, który wyraża, obojętnie w jakim 
temacie, w jakiej dziedzinie swoje zaniepokojenie, to z tego, co ja się orientuje, wielu z nas 
apeluje, żeby w Polsce przestrzegać litery prawa i jestem absolutnie za takim podejściem i za 
takim rozwiązaniem, w związku z tym, być może tutaj należy ukłonić się do naszego 
parlamentu, że jeśli są takie zjawiska dziejące się w samorządzie i nie tylko w samorządzie, 
ale mówimy tutaj o samorządzie, może ktoś by podjął inicjatywę poselską po to, żeby były 
uregulowania zastosowane i dotyczyły wszystkich samorządów w naszym kraju. Rozumiem w 
sposób następujący – jeżeli ktoś nie chodzi do pracy to nie ma płacone i to jest dla mnie 
logiczne, ale takiej władzy absolutnej nie posiadam. 
Dariusz Sass – Rada uchwala zasady finasowania i zwracam uwagę, że z jednej strony 
możecie napisać, że to nie 90% a np. 0%, tylko musicie wziąć pod uwagę, że to dotyczyć 
będzie nie tylko Pana Anackiego, którego w ogóle nie ma, ale dotyczyć będzie każdego z was, 
któremu może się przydarzyć jedna nieobecność i wtedy te zasady będą bardzo rygorystyczne 
dla Państwa, więc możecie coś zmienić, nie widzę przeciwwskazań, ale musicie zawsze to 
zrobić z rozmysłem, na chłodno, bo to dotyczy was wszystkich, a nie jednej osoby. 
Jan Kaczanowski – o nas bym się nie martwił, uważam, że w tym przypadku potrzebne są  
w kraju systemowe rozwiązania i niech ktoś ewentualnie z parlamentarzystów, czy  
z przyszłych parlamentarzystów się nad tym zastanowi. Póki co są takie uregulowania prawne 
jakie są, a jeśli ktoś uważa, że należy co nieco zmienić, przypominam, że akurat w Gorzowie 
z mojej inicjatywy podjęliśmy uchwałę w pewnym sensie dyscyplinującą radnych, ona po wielu 
rozmowach przeszła, ale też sami radni maja określoną inicjatywę i też mogą występować  
z inicjatywą uchwałodawczą. Nie widzę więcej zgłaszających się zamykam dyskusje w tym 
punkcie. 
 
Ad.31 Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski 
zamyka obrady LIX sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 
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